
Z A P I S N I K 
 

sa   konstituirajuće sjednice  Vijeća za komunalnu prevenciju Grada Supetra  održane  
dana 30. travnja  2014. godine, u sali Gradske vijećnice  u Supetru, Vlačica br. 5, s 
početkom u  10,00 sati. 
 
NAZOČNI:  Gradonačelnica Ivana Marković, zamjenik gradonačelnice Šimica Dragičević, 
Predstavnica Suca za prekršaje Helena Maričić Zlatar,  predstavnik DVD-a Supetar Jakov 
Zlatar, predstavnica Centra za socijalnu skrb Katija Pancirov, predstavnic Osnovne škole 
Supetar Sandra Vrandečić Eterović, Načelnica Policijske postaje Brač, Supetar Magdalena 
Mirić, Ravnateljica Narodne knjižnice u Supetru Gita Dragičević,  Ravnateljica Dječjeg vrtića 
„Mrvica“ u Supetru Jelica Bezmalinović,  
 
 
Utvrñeno je da postoji  većina  za donošenje pravovaljanih odluka, te se prihvača rad po 
predloženom  
 

dnevnom redu 
 
 
1. Konstituiranje Vijeća za  komunalnu prevenciju na području Grada Supetra; 
2. Biranje predsjednika Vijeća, zamjenika predsjednika i članova Vijeća; 
3. Donošenje Odluka vezanih za  zadaće vijeća;  razmatranje i predlaganje mjera nadležnim 

tijelima za poboljšanje osobne sigurnosti grañana i materijalnih dobara; poticanje i 
razvijanje programa prevencije kriminaliteta kroz partnerstvo i zajedničko djelovanje s 
tijelima javne vlasti i dr.; te na druge načine pridonijeti povećanju razine opće sigurnosti 
grañana i imovine. 

4. Razno. 
 
 
Gradonačelnica uvodno upoznaje nazočne da se temeljem Odluke gradskog vijeća osniva 
Vijeće za komunalnu prevenciju,  upoznaje ih s strukturom rada  Vijeća, ciljevima rada i 
zadacima. Dužni smo sastaviti Vijeće koje ima predsjednika, zamjenika predsjednika i 
članove vijeća. Predsjednik vijeća je po funkciji gradonačelnik, potpredsjednik Vijeća je 
zamjenik gradonačelnika. Za članove Vijeća Grad je poslao dopise svima da dostave popis 
članova koje predlažu u vijeće, čita dopis upućen ustanovama, udrugama, školama u Supetru 
dana 30. siječnja 2014. godine, kojim se mole da imenuju svog predstavnika za sastav Vijeća. 
Tko se nije odazvao dopisu, uputit ćemo ponovni dopis. Navodi da Vijeće može svoj sastav  
proširiti prema potrebama razvoja programa prevencije. U svakom posebnom slučaju-
predmetu djelovanja, s iznimkom kad se većinom svih članova donosi program i opće 
smjernice za djelovanje vijeća, isto može  raditi u sastavu samo onih članova koji su nadležni 
za konkretnu problematiku koja se tom prigodom rješava. 
 
Načelnica  Policijske postaje Brač Magdalena Mirić pita da li imamo u Gradu ustanove koje 
bi mogle pomoći u sprečavanju kriminaliteta. Daje prijedlog  da se HEP-u uputi dopis da 
osvijetli ulicu Ivana Rendića (od zgrade hitne službe do Rive koja je neosvijetljena i opasno je 
noću hodati po toj ulici).  
Helena Maričić Zlatar daje prijedlog da se osvijetli  ulica Jobova -  Prilaz pomoraca, koja je 
takoñer neosvijetljena, pa se tamo odvija prodaja „trave“. 
Gita Dragičević predlaže da se i u  ulici Ive Vojnovića  popravi svijetlo. 
  
Gradonačelnica  navodi  da je zadatak vijeća razmatranje i predlaganje mjera nadležnim 
tijelima za poboljšanje osobne sigurnosti grañana i materijalnih dobara. Za zgradu Sinčić na 
rivi  daje prijedlog,   treba  popraviti   oluke,   krov i dimnjak. Predlaže da komunalno 



redarstvo uputi dopis vlasnicima zgrade Sinčić na rivi da u što kraćem roku saniraju krovište i 
ostalo.                                          
 
 
Upoznaje nazočne da je za zgradu Lučke kapetanije    dogovorila s Ministarstvom da je 
dobijemo na korištenje, danas ima sastanak u kapetaniji o tome. 
 
Za poticanje i razvijanje programa prevencije kriminaliteta kroz partnerstvo i zajedničko 
djelovanje s  tijelima javne vlasti u prevenciji kriminaliteta 
Načelnica Policijske postaje Brač kaže da su ostvarili partnerstvo s gradom, da predložimo 
druge aktivnosti da bi se djeca mogla zabavljati 
 
Jakov Zlatar upoznaje nazočne da je DVD Supetar pristupio programu vatrogastva s 
Županijom. Poslali su  čovjeka u program  u Županiju koji je položio, imamo program 
„otvorenih vrata“ pa se djeca mogu zainteresirati za to 
 
Magdalena Mirić daje prijedlog da se nakon završetka škole napravi program  u suradnji 
DVD,  MUP, Grad Supetar za otvaranje  parka Fadića šumice. 
 
Gita Dragičević ističe da Narodna knjižnica stalno osmišljava  razne programe. Pita za stanje 
droge kod mladih, Magdalena Mirić odgovara da na Vlačici rade od svih kafića samo 2-3, 
omladina boravi po zidićima. 
 
Helena Zlata Maričić kaže da nema sadržaja za mlade, činjenica je da su djeca izgubljena. 
 
Gita Dragičević kaže da u Supetru postoji mnogo udruga u čiji rad se djeca mogu uključiti 
 
Jakov Zlatar  navodi da gradonačelnica ima dogovorene razgovore s predstavnicima udruga, 
može ih organizirati radi zanimacije djece, jedna od stvari koje će se valorizirati je rad s 
mladima 
 
Gradonačelnica- prijedlog je da se definiraju povelja na način da udruge kontaktiraju s 
gradom, da se udruge organiziraju za rad s djecom i naprave program, Grad im može u tome 
pomoći . 
 
Magdalena Mirić – sajam mogućnosti otoka Brača, da svi prezentiraju svoje programe 
 
Jakov Zlatar – zašto nije prisutan direktor srednje škole, predlaže da se u školi organiziraju 
programi, zgrada je prazna, nema nikakvih programa za djecu 
 
Gita Dragičević predlaže da Policija snimi stanje droge, punktove na kojima se prodaje, 
opijanje mladih 
 
Magdalena  Mirić  daje zaključak – za vrijeme trajanja  sajma mogućnosti da  prisustvuju  
djeca iz vrtića, radi  prevencije u školi  da prisustvuju i djeca   do četvrtog razreda, jer poslije 
je kasno. 
 
 
Završeno u 11,00 sati 
 
                                                                                         PREDSJEDNICA  
                                                                  VIJEĆA ZA KOMUNALNU PREVENCIJU  
                                                                                        GRADA SUPETRA 
                                                                                     Ivana Marković mag.oec. 


